
                                                                                                            

 

 

1 Verslag openbare vergadering wijkraad Molenwijk 16 mei 2023  (concept) 

 

 

Verslag vergadering Wijkraad Molenwijk Haarlem dinsdag 16 mei 2023 
Locatie: Frieslandlaan 1, Het Open koffie Huis 

Aanvang 19.30u 
 

Wijkraad : Bestuur: Riet Ooms (voorzitter); Marjolein Huijser (secretaris); Ruud Norg (penningmeester). 

  Leden: Frits Breen (wijkbeheer); Marlies Vercruysse (lid, ambtelijke stukken); Jolanthe Singh (lid, 

diverse projecten).   

  Notulist: Sylvia van den Berg 

Gasten : Hans Langbroek (website); Gerard van Nimwegen, Wendy Plompen, Annetta Langreder, Lodewijk 

Wittert, Frank Schouten (bewoners); twee medewerkers Handhaving [op een iets later tijdstip] . 

Afwezig : Jamila Ereduani (lid); Paulien Heesbeen (lid, coördinator Buurtouders); Ben Ali (lid, Buurtouder). 

 
 

1. Opening vergadering en mededelingen door de voorzitter 

Riet opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
 
2. Vaststelling agenda 

Er zijn geen opmerkingen of aanvullende bespreekpunten. De agenda is hiermee vastgesteld, 

 

3. Verslag  jaarvergadering 25 april 2023 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag is goedgekeurd en daarmee vastgesteld. 

 

4. Ingekomen berichten 

Aan de orde zijn gekomen: 

 Een bewoonster had melding gemaakt van een zeer grote brandnetel bij de opgang bruggetje nabij 

Jumbo, echter voordat hierop kon worden gereageerd, constateerde zij dat Spaarnelanden ter plekke 

bezig was en heeft zij de teamleider verzocht deze te verwijderen. Dit werd toegezegd. 

 Naar aanleiding van de notulen van de openbare vergadering in maart hebben meerdere bewoners 

zich tegen 2-richtingenfietspaden op de (bestaande en nog te verwachten) rotondes uitgesproken. Er 

waren meerdere ervaringen met bijna-ongelukken. Riet vraagt de aanwezigen hoe zij tegenover 2-

richtingenfietspaden staan. Meerdere aanwezigen zijn van mening dat e.e.a. te onoverzichtelijk, te 

onbekend en te gevaarlijk voor de kwetsbare weggebruiker / de fietser. Geen enkele aanwezige geeft 

aan vóór een 2-richtingenfietspad te zijn. 

 Twee bewoners van Weldam hebben tijdens een spreekuur in februari aangegeven overlast van 

jongeren te ondervinden. Zij hebben laten weten te verwachten dat de overlast zal toenemen 

naarmate het mooier weer wordt en verzochten daarom of de bankjes – waarvan deze jongeren 

gebruik maken – verwijderd konden worden. Via een e-mail is gevraagd wanneer de bankjes 

weggehaald worden. 

Riet geeft aan dit in februari te hebben gemeld bij zowel Handhaving als bij de wijkagent. De ervaring 

leert echter dat slechts actie genomen kan worden wanneer meerdere klachten worden ontvangen en 

wanneer alle betrokken bewoners het eens zijn.  

De melder is verzocht te onderzoeken of meer bewoners de mening zijn toegedaan dat de bankjes 

moeten verdwijnen en dat zij dat dan melden. De melder heeft geantwoord dat andere bewoners 

gevraagd zal worden een reactie te sturen. 

Riet zegt de Buurtouders hierover in te lichten; wellicht dat zij hier wat vaker tijdens de ronde langs 

kunnen lopen. De situatie is bekend bij Handhaving,  laten de medewerkers desgevraagd weten. 
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5. Werkgroepen 

a. Beheer en Onderhoud (Frits) 

- Parkeerplaats Scharreveld (nabij nr. 33): door de plaatsing van een tweetal laadpalen zijn er twee 

gewone parkeerplekken minder beschikbaar voor de omwonenden. De gemeente is verzocht langs 

de rand van de laatste parkeerplaats een enkele rij tegels neer te leggen. Dit is niet gehonoreerd. De 

uitruil waarbij een stuk plantsoen wordt ingericht als parkeerstrook en als compensatie de vergroting 

van een boomspiegel leek in eerste instantie nog in aanmerking te komen, maar blijkt te duur te zijn. 

- Pleintje Scharreveld (nabij nr. 30): na lang overleg en aandringen wordt het pleintje dit najaar 

gerenoveerd; het asfalt zal verwijderd worden en er komt nieuwe bestrating en groen. 

- Speeltoestel Balgzand: Dit speelt al jaren. Inmiddels is er wel een toezegging, maar we weten niet 

wanneer dit uitgevoerd zal worden. 

- Molenplaspark, drainage: speelt ook al lang. De afvoer drainage is beschadigd, waardoor deze niet 

werkt bij veel regenval. Dit wordt onderschreven door de klankbordgroep. 

- Hommeldijk, verzakking bij uitlaat pompgemaal bij molen: het nieuwe gemaal draait nu sinds een paar 

jaar. Nu blijkt de grond verzakt te zijn en getracht wordt dit weer te laten uitvullen. Daarnaast 

proberen we ook het wandelpad aan te laten pakken. 

- Hommeldijk, maaien: in een eerder stadium werd gedurende het oude maaibeleid alles wat bloeide 

rigoureus verwijderd. Dit is gelukkig niet meer het geval, maar helemaal niets doen is ook geen optie: 

de begroeiing hangt nu zover over het pad dat het problemen oplevert bij de gebruikers. Verzocht is 

hier iets aan te doen. Riet geeft aan dat dit vanmorgen is gedaan. 

- Bankjes park en dijk zichtbaar en zitbaar houden: Dit is gebeurd, maar niet alles. 

- Geluidsoverlast parkeerterrein Peelweg (ingang Molenplaspark): dit is uitgezet bij Handhaving. 

Tevens verzocht een bord te plaatsen: zonder bord / verbod kan niet gehandhaafd worden. 

b. Buurtouders  

- Geen ontwikkelingen. 

c. Wijkkrant de Molen (Marjolein) 

- We zitten in de laatste fase; er komt nog één vergadering. Als alles goed gaat kan e.e.a. volgende 

week vrijdag naar de drukker. 

 

6. Ontwikkelingen in de wijk 

a. Informatieavond Zwemmerslaan: op 23 mei om 19:00u, locatie Brandaris, Frieslandlaan, organiseert de 

gemeente  een informatieavond waar uitleg gegeven zal worden over de plannen. Zowel het concept 

Stedenbouwkundig Programma van Eisen en het concept bestemmingsplan Zwemmerslaan zijn 

vrijgegeven voor inspraak. Dit kan tot 31 mei a.s. 

b. Zuid Schalkwijkerweg: de plannen zijn al een paar keer veranderd en / of bijgesteld. De huidige stand van 

zaken: er komt geen tijdelijke weg door de weilanden, maar een tijdelijke brug over het water. Deze komt 

waarschijnlijk naast de fietsbrug. Toestemming voor de tijdelijke brug geldt alleen voor de wintermaanden 

(oktober t/m april); zolang de pont vaart moet vaarverkeer erdoor kunnen. 

 

7. Groen in de wijk 

a. Groenbeleid gemeente Haarlem (Marlies) 

Aan de hand van een presentatie wordt het Groenbeleidsplan 2022-2030 van de gemeente Haarlem 

uiteengezet.  

Vergroening is noodzakelijk om de stad leefbaar te houden, klimaatextremen tegen te gaan, de bio-

diversiteit te vergroten en om plezierig te kunnen wonen en werken. 
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7. (vervolg) 

De vergroeningsopgave wordt overal in de stad zichtbaar en gekoppeld aan de klimaat- en 

duurzaamheidsopgaven, in het beheer en onderhoud van de openbare ruimte, in ontwikkelingszones, in 

programma’s en in infrastructurele bouwprojecten. 

Op dit moment zit zowel de gezondheid van mensen als de staat van de biodiversiteit in de stad in een 

negatieve trend. Daarom wordt ingezet op: 

- Een gezond ecosysteem; dat betekent een gezonde leefomgeving met aandacht voor mens en dier; 

- Een grotere biodiversiteit die bijdraagt aan een veerkrachtige leefomgeving voor de toekomst. 
 

Om van ambitie tot uitvoering te komen zijn een viertal speerpunten geformuleerd: 

1. Groeninclusief ontwerpen 

Bijvoorbeeld verticaal groen en groene daken en heroverwegen parkeerplaatsen. 

2. Robuust netwerk van groenstructuren 

Uitbreiden bestaande groene netwerk door buitengebied, natuur en stadsgroen met elkaar te 

verbinden. 

3. Samen maken we groen! 

Door participatie en samenspraak met inwoners, maar ook bijvoorbeeld natuureducatie op scholen. 

4. Groenere woonomgeving: experimenteren en vergroeningsprojecten 

‘Groen, tenzij.’ Gebruikmaken van innovaties / ontwikkelingen, waar bij te denken valt aan tijdelijke 

vergroening van braakliggend terrein, creëren ‘groene ommetjes’, voedseltuinen etc. 
 

Dit alles wordt gefinancierd uit eigen middelen, maar ook wordt een beroep gedaan op financiering door 

derden, zoals investeringen van projectontwikkelaars en subsidies van de provincie, het Rijk en de EU. 
 
Vragen / opmerkingen 

 De werkgroep Groene Zoom heeft gepleit niet te bouwen in de Zoom. Is dat in dit plan opgenomen? 

- Nee, dat hoort in de Omgevingsvisie. Daarin wordt vermeld: ‘Niet bebouwen, tenzij’. 

 Ook ziet ze graag dat wanneer de boerderij stopt, het terrein bij de natuur wordt getrokken en 

niet wordt bebouwd. 

- Het deel waar het woonhuis staat, zal als woondeel behouden blijven. 

 De werkgroep zou de permatuin (Texelhof) graag behouden. Wellicht kan dat in het plan worden 

opgenomen? Pré Wonen is de eigenaar en heeft het onderhoud uitbesteed aan een jongen die niet 

te veel mensen in ‘zijn’ tuin wil. 

 

b. Maaibeleid  

Frits is hier mee bezig met de stadsecoloog. Het Molenplaspark wordt nu één keer per jaar gemaaid. Dit 

was drie keer per jaar. 

Marjolein merkt op dat er nieuwe maaimachines zouden komen, die niet alles stuk slaan. Frits heeft hier 

nog niets over gehoord. 

 

c. Tegelwippen 

In september komt weer een nieuwe actie. 

 

d. Verwachting inrichting Molenwijk m.b.t. adaptatie aan klimaatverandering 

Bewoners zijn vaak tegen (her-)inrichting met het doel te vergroenen i.v.m. parkeren. Dit wordt slechts 

aan één zijde van de straat of op een parkeerpleintje aan het einde van de straat. 
 
Ten behoeve van overzicht en de verkeersveiligheid zal wel een stukje worden gemaaid bij kruispunten. 
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7. (vervolg) 

De gemeente heeft laten weten geen bloembakken meer neer te willen zetten: dit heeft geen effect op 

de waterafvoer. Er wordt eerder gedacht aan het vergroten van een boomspiegel. 

 

8. Van wijkraad naar wijkplatform 

De tweede bijeenkomst – waarbij ook andere belanghebbende partijen aanwezig waren – had ongeveer 

dezelfde uitkomst als de eerste, met alleen de vier wijkraden en de gemeente . De insteek van ambtenaren 

voor Schalkwijk is voort te borduren op het bestaande netwerk van wijkraden en overige organisaties. Echter, 

ambtenaren beslissen niet! Daar gaat de politiek over. 
 
Begin juni is de eerste bijeenkomst van de werkgroep platform. Marlies neemt deel namens wijkraad 

Molenwijk. 
 
Morgen is een debat bij de Pletterij met sprekers uit Utrecht en Velsen. Ook hier is de wijkraad 

vertegenwoordigd. 
 
Spanningsveld: bij gevraagd advies (aan het wijkplatform) is het wel de bedoeling dat de gemeenteraad hier 

iets mee doet en niet alleen ‘eigen’ koers vaart. 

 

9. Rondvraag 

 Blijft de wijkkrant bestaan? 

Dit jaar in ieder geval nog wel. Hoe het volgend jaar verloopt is nog niet duidelijk. 

 Gaasterlandstraat 

Hier wordt vanuit de flats heel veel brood naar beneden gegooid; ook ander voedsel, waaronder soep. 

Er wordt al langere tijd gewaarschuwd dat dit niet alleen vogels aantrekt, maar ook ongedierte zoals 

muizen en ratten. Dit lijkt dus geen enkel effect te hebben.  

Handhaving zegt toe dit op te zullen pakken en vraagt onder welke wooncorporatie deze flat valt. Dit 

is Pré Wonen, die – met de sloop- en bouwplannen – de tijdelijke verhuur van leeggekomen woningen 

heeft uitbesteed. Pré Wonen is als eigenaar echter de verantwoordelijke partij. 

 Ingediende vraag van Gerard van Nimwegen inzake het parkeerbeleid in Schalkwijk en de mogelijke 

invoer van betaald parkeren:  

Enkele gebouwen hebben een eigen terrein. Als bewoners door de aanleg van groen worden 

gedwongen elders te parkeren, gaan zij dan gebruik maken van privéterrein? 

Riet: Het speelt nu nog niet in Schalkwijk, maar over twee à drie jaar waarschijnlijk wel. We moeten er 

dus wel over nadenken. Heb je een eigen parkeerplaats of garage? Dan ook daar parkeren. Doe je dat 

niet telt de auto als 2e auto, wat betekent dat er betaald moet worden. 

 

10. Sluiting  

Hierna dankt Riet de aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering om 21:00u. 

 

 

 

 

 

De volgende openbare wijkraadsvergadering is op dinsdag 18 juni 2023. 

 


